
 

 

Dragi absolvenŃi şi părinŃi, dragi colegi, 

 

Suntem aici pentru a sărbători, pentru prima dată, pe toŃi tinerii 

UniversităŃii „Alexandru Ioan Cuza” din Iaşi care astăzi fac un 

pas important către viitorul lor.  

 

„Rădăcinile educaŃiei sînt amare, dar fructul este dulce”, spunea 

Aristotel. Astăzi începeŃi să gustaŃi din roadele învăŃăturii; dacă 

veŃi avea curaj să vă urmăriŃi visele pe care astăzi le purtaŃi în 

voi, suntem convinşi că veŃi culege cele mai dulci fructe ale 

împlinirii. 

 

Ziua de azi, Ziua Absolventului de „Cuza”, este un sfârşit la fel 

de mult cum este un început. Este ziua în care începe viitorul 

vostru şi care trebuie să vă bucure, pentru că orice început 

reprezintă o şansă. A sosit momentul în care speranŃele voastre, 

ale părinŃilor şi ale profesorilor voştri au şansa de a deveni 

realitate. Nu e uşor, dar nici atât de greu pe cât poate părea. De 

acum nu vor mai fi note care să vă judece mai mult sau mai puŃin 

obiectiv valoarea, ci vor fi ocazii constante de a vă dovedi 



valoarea şi de a găsi valoare în alŃi oameni. În fiecare zi, veŃi 

absolvi şcoala vieŃii.  

 

Poate că acum e timpul ca fiecare dintre voi să îşi facă un bilanŃ 

personal. Felul în care veŃi şti să vă priviŃi şi să înŃelegeŃi trecutul 

va însemna mult pentru felul în care va arăta viitorul vostru. 

Astăzi nu plecaŃi din şcoală ca simpli purtători de informaŃie, ci 

ca oameni care ştiu să gândească, să răspundă provocărilor vieŃii 

şi să îşi construiască un viitor bun. De aceea suntem aici, pentru a 

vă sărbatori. Pentru că un viitor mai bun al vostru înseamnă un 

viitor mai bun pentru noi toŃi. 

 

Avem convingerea că numele universităŃii noastre va fi un atu în 

plus în jocul succesului. Argumentele siguranŃei noastre sînt 

nenumărate şi se regăsesc pe toate continentele lumii, în mari 

companii sau mari universităŃi, în poveştile de reuşită ale celor 

care au terminat cu unul, trei sau zece ani înaintea voastră. 

 

Poate că mulŃi dintre voi sunt derutati, poate nu ştiŃi exact care 

este calea de urmat. E normal să fie aşa. Vă asigur că dacă veŃi şti 

cum să căutaŃi, răspunsul va veni fără îndoială. Fiecare om este 

un miracol. Fiecare este unic şi îşi are rostul său. Dacă veŃi şti să 

căutaŃi în voi înşivă răspunsul, dacă veŃi şti să nu căutaŃi un 

drum, ci să vă faceŃi voi unul, înseamnă că nu am muncit 

împreuna 4 ani în zadar. 

 

Vă dorim să vă fie căutările line, visele să fie îndrăzneŃe, iar 

împlinirile să le depăşească. 

Succes, promoŃie 2007! 


